
 

 

KEMPELEEN KUNTA        
 
VAMMAISNEUVOSTO     
 

Aika: 16.3.2023 klo. 17.00- 
 

Paikka: Kempele Akatemia, nuorisotila. Honkasentie 15 

 
Läsnä:  Jäsenet: 

Arto Jalonen pj 
Sari Kauppila  
Paula Pohjanrinne 
Tapio Askeli 
Toivo Piira 
Eija Keränen vpj 
Timo Niemelä 
Sanna Kouva 

    
    

Juha Vuoti, vastuuhenkilö  
 
Sami Paavola, Kirkonkylän koulun rehtori 
Katriina Kontiokari, Kirkonkylän koulun vararehtori ja oppimisen ja koulunkäynnin tuki 

 
Kokouskäytännöt: Varsinaisen jäsenen ollessa estynyt hän kutsuu varajäsenen kokoukseen.  
.  

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17:03 

 

2. Kirkonkylätalon ja erityisen tuen esittely, Sami Paavola ja Katriina Kontiokari 
Sami Paavola esitteli kattavasti Kirkonkylätalon rakentamistilannetta sekä tilaratkaisuja. Tällä hetkellä 
Kirkonkylän koulu 10 eri väistötilassa. Uuden koulun rakentaminen etenee aikataulussa ja tarkoitus on, että 
valmistuvaan kouluun siirtyy kaikki oppilaat tammikuussa 2024. Esteettömyydessä on huomioitu 
liikuntaesteisten lisäksi myös mm. aistit. Esim. ruokalan yhteydessä on ns. kabinetti ja isossa ruokalassa on 
rauhallisempia ruokailupaikkoja kalusteiden valinnan myötä. Kaikissa mitoituksissa on huomioitu 
esteettömyys. Mikään tiloista ei ole pelkästään avointa tilaa vaan kaikki tilat on jaettavissa / lohkottavissa. 
Kokonaisuutena tilat on jaettu ns. heimoihin”, esim. 1–2-luokkalaisille on selkeästi omat tilat, 3–4-
luokkalaisille omat jne. Eriyttämistiloja on jokaisessa ”heimossa”.  Hissejä on yksi ja se on sijoitettu 
rakennuksen toiseen reunaan. Uudessa koulussa on tilat Toi-luokalle sekä pienryhmille. 

 
Katriina Kontiokari kertoi Kirkonkylän alueen oppimisen ja koulunkäynnin tuen järjestämisestä. Tuen tarvetta 
pystytty lisäämään Tasa-arvohankerahoituksella (viimeiset viisi vuotta). Tällä pystytty palkkaamaan 90440 
alueella 3 erityisopettajaa ja 2 ohjaajaa. Opetuksessa tuki annetaan ensisijaisesti isoon luokkaan. Ennakointi, 
yhtenäinen opinpolku ja yksilöllisyys lähtökohtina tuen järjestämisessä. Tuentarpeisia lapsia Kirkonkylällä 
eniten Kempeleestä. Tähän pyritty vastaamaan uudessa koulussa jako- ja eriyttämistiloilla. Kunnallisella 
tasolla POP-ryhmää ja Nepsy-ryhmää tullaan esittämään talousarvioon 2024. 

 
Vammaisneuvosto on tyytyväinen saamaansa esittelyyn Kirkonkylätalon rakentamisesta ja oppimisen ja 
koulunkäynnin tuen järjestämisestä Kirkonkylällä. 

 

3. Järjestöjen mukaan kutsuminen 
Kutsutaan Oulun seudun omaishoitajat, Oulun invalidien Yhdistys sekä Pohjois-Suomen Autismikirjo ry. 
vammaisneuvoston jäseniksi. Vastuuhenkilö laittaa kutsut järjestöihin ja tiedon seuraavasta kokouksesta. 



 

 

4. Muut asiat 
- Seniori- ja vammaisneuvoston tekemä vetoomus välitetty kunnan johtoryhmälle tiedoksi. 
- Pohteen vammaisneuvosto ollut 15.3.2023. Matkakeskus kehittäminen ja yhtenäistäminen (taksimatkat 

ym.) käynnissä. Ns. epäkohtia ja vaiheessa olevia asioita on vielä paljon. Tiedottaminen ja tiedonkulku 
haasteena. 

- Keskusteltiin yhteisestä kokouksesta alueen vammaisneuvostojen kanssa esim. Liminka tai Oulu. Jatketaan 
keskustelua seuraavassa kokouksessa  

 

5. Seuraavat kokoukset ja aiheet 
- 20.4. Kunnan erityisen tuen järjestäminen kouluissa (Marjo Kangas) sekä uudet jäsenet,  

Kempele Akatemia 
- 25.5. Seniorineuvoston ja vammaisneuvoston yhteinen kokous, Kempele Akatemia 

 

6. Kokouksen päättyminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18:30 

 

 
 

 

Arto Jalonen     Juha Vuoti 

puheenjohtaja       Erityisliikunnan koordinaattori 


